
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 25.05.2021 
 

Mødedato 

25.05.2021 

 

Mødested/lokale 

TEAMS 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Anne Gulbech Rasmussen, Jens Ove Dalby, Majbritt Skov Christensen, Thomas Brandt Pasgaard, 

Maria Størup, Iulien-Relu Apostu, Pernille Bruun Ganzel Jensen, Palle Laursen 
Fraværende  

Torben Steenholdt, Jeanette Irene Hansen, Julie Toft, Jeppe J Moos,  Astrid Gaudesen 

 
Dato 

08.06.2021 

Referent 

Jens Ove Dalby 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 26.04.2021 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Revidering af 

”Politik for sund 

kost” 

 

 

 

 

 

Majbritt Skov Christensen var ordstyrer 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Formand: 

Der var afbud fra formanden 

 

Elevrådet: 

Elevrådet var ikke repræsenteret. 

 

Ledelse: 

Ledelsen orienterede om, at skolen benyttede midlerne fra Uddannelse og 

Læring vedrørende ”efterslæb fra Corona” på den måde, at alle klasser til og 

med 4. årgang kom på en tur med naturfagligt indhold til Skærup Zoo. Alle 

klasser fra 5. til 8. årgang fik en dag med firmaet Fun First, hvor der blev 

arbejdet med trivsel og relationer i klassesammenhæng. Begge elevråd får et 

beløb på 2000 kr. til at fremme trivslen på afdelingerne. 

 

 

Da formanden var forhindret, blev det besluttet at tage punktet på til drøftelse 

og beslutning på næste møde. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

5. Retningslinjer for 

mobiltelefoni 

 

 

 

6. Lokalstrategi for 

inkluderende 

fællesskaber 

 

 

 

7. Næste års 

mødedatoer 

 

 

8. Mødet den 

16.06.2021 

 

 

9. Årshjul 

 

 

10. Forældrehenvendel-

ser 

 

 

11. Eventuelt 

 

 

 

Drøftelse i forhold til nuværende retningslinjer og den lovmæssige ændring, 

som var medsendt. AG og JD samskriver disse punkter til godkendelse på næste 

møde. 

 

 

AG gennemgik strategien. Der blev gjort særlig opmærksom på, at handleplaner 

var en afgørende del af en elevsag med henblik på særlig tilrettelagt 

undervisningstilbud/visitation. Samtidig er der også lagt en strategi for 

samarbejde mellem almen- og specialdelen. 

 

 

Bilag med datoer godkendt 

 

 

 

Kort møde afsluttende med spisning ude i byen 

 

 

 

Nyt punkt: Opslag fra lokale foreninger 

 

 

Intet 

 

 

 

Det blev aftalt, at skoleplanen sendes med som bilag til næste møde. 

 

 

 

 

 

 

Næste møde onsdag den 16.06.2021 kl. 17.30 – 18.30  


